
 本院112學年度第2學期第6次主管會議通過
Approved at the 6th management meeting of the Si-Wan College on May 1, 2024.
國立中山大學西灣學院教師「一般研究類」升等門檻點數採計認定表
Point Verification Form for Promotion through the Track of General Research in the Si Wan College 

教師姓名Applicant’s name：                  所屬單位 Affiliated unit：                  擬升等職等 Intended promotion rank： 

	計點項目
Items
	計點方式
Calculation method
	擬採認期刊/專書
Journals/Books proposed for point verification 
	教師自評採認點數
Self-evaluated points 
	系教評會核定點數
Points approved by the Department  Faculty Evaluation Committee
	院教評會核定點數
Points approved by the College Faculty Evaluation Committee
(CFEC)

	期刊論文類 journal papers

	其他人文、社會、運動相關領域具審查制度之英文期刊
other English journals with a review mechanism in the fields of humanities, social sciences, and sports-related disciplines 
	30~100點/篇
30 to 100 points/ piece
	
	
	
	

	其他自然科學相關領域具審查制度之英文期刊
other English journals with a review mechanism in the field of nature sciences
	10~50點/篇
10 to 50 points/ piece
	
	
	
	

	非屬核心期刊、具審查制度之期刊
non-TSSCI and THCI journals with a review mechanism 
	20~50點/篇
20 to 50 points/ piece
	
	
	
	

	專書專章類 professional books and chapters

	其他大學出版社或公部門經學術審查之專書或專書論文
published by other universities or public institutions after their academic review 
	專書：100~200點/本
專章論文：20~40點/篇
100 to 200 points/ book
20 to 40 points/ chapter
	
	
	
	

	國內商業出版社出版之學術專書或專章論文
published by domestic commercial publishers
	專書：100~200點/本
專章論文：20~40點/篇
100 to 200 points/ book
20 to 40 points/ chapter
	
	
	
	

	其他具審查制度之學術專書譯著
other translated books published with a review mechanism
	70~150點/本
70 to 150 points/ book
	
	
	
	



備註：點數計算需由院教評會認定者，需提送每學期最後一次院教評會審議通過，始可採認。期刊論文或專書專章須檢附審查資料證明。
[bookmark: _GoBack]Notes: Cases requiring verification of granted points by the CFEC shall be submitted to the CFEC for approval at its final meeting of each semester. Applicants shall also attach supporting documents of their submitted journal papers, professional books, or book chapters.
[bookmark: _heading=h.16w7t8fpqmv1]
1
Any dispute over interpretations of these regulations shall be resolved in the court of law based on the Chinese version.
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